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Dinsdag 27 juni 2022, 20.30 uur online meeting  
Aanwezig: leden van het bestuur, trainers, ouders/vrijwilligers en leden/vrijwilligers. 
 

1. Opening en algemene updates  
De voorzitter heet iedereen welkom. Momenteel zijn er 27 deelnemers ingelogd (eind van de 
vergadering zijn er 31 deelnemers).  
 
Er is besloten om de ALV toch digitaal te doen dit jaar om de drempel laag te houden zodat er 
hopelijk meer mensen aanhaken. 
 
Graag de microfoon en beeldscherm uit in verband met de bandbreedte. 
Mochten er vragen zijn dan kunnen deze gesteld worden in de chat. Deze vragen zullen beantwoord 
worden. De presentatie wordt daarbij opgenomen om de notulen te kunnen maken. Mocht er tot 
stemming worden overgegaan, wordt er gevraagd om alleen de tegenstemmen kenbaar te maken 
door middel van het opsteken van je digitale hand. 
 
Terugblik 2022-2023  
Het was een bijzonder seizoen want na 4 jaar hebben we eindelijk weer een volledig seizoen 
gedraaid. Het eerste team is volledig in eigen huis gestart. Er is een huur tribune geplaatst. Yeti’s 2 
heeft een finalewedstijd mogen spelen voor promotie naar de vierde divisie, dit is helaas niet gelukt 
maar zij zijn komend seizoen weer gemotiveerd om aan de slag te gaan.  
 
Het was het eerste seizoen met een U15 team bij de club en de Ladies zijn de competitie ingegaan. 
Voor het tweede jaar hebben we ook weer een seniorentoernooi kunnen houden.   
 
Er zijn inmiddels meer dan 190 leden bij de club, waarbij de meeste groei in de jeugd zit. Het 
afgelopen jaar hebben wij de business club verder uit kunnen breiden en daar is het bestuur meer 
dan tevreden over. 
 

2. Mededelingen en ingekomen stukken 
Meldingen vertrouwenspersoon? 
Er zijn dit seizoen geen meldingen geweest. 
 
Beleidsplan 2023 – 2030 ter vaststelling ALV 
Tot op heden hadden wij een groei- en ambitieplan, echter is deze conform de statuten omgezet in 
een beleidsplan. In het beleidsplan staan de doelen die we als club willen gaan behalen en 
kernwaarden in die we als club hebben. Daarnaast schrijft het beleidsplan ook een aantal andere 
stukken voor die wij nog gaan opstellen, o.a. technisch beleid. Dit zal in samenwerking met de 
trainers en begeleiders afgerond gaan worden. 
 
Het bestuur vraagt de ALV goedkeuring voor het beleidsplan. Als men het er niet mee eens is graag 
dit doen door de digitale hand op te steken. Er zijn geen tegenstemmen. Het beleidsplan wordt door 
de vergadering vastgesteld. 
 
Er zijn verder geen ingekomen stukken en mededelingen binnengekomen.  
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3. Vaststelling agenda 
Voorzitter vraagt of er nog aanvullingen op de agenda zijn. Er zijn geen aanvullingen op de agenda. 
De agenda is vastgesteld. 
 

4. Goedkeuring verslag ALV 21 juni 2022 
Het bestuur vraagt de ALV goedkeuring voor het verslag van de Algemene Ledenvergadering d.d. 21 
juni 2022.  
Er zijn geen opmerkingen op het verslag van de ALV van 21 juni 2022 jl. en het verslag wordt door de 
vergadering goedgekeurd. 
 

5. Aanstelling bestuursleden 
Vorig jaar is Martijn van Bijsterveldt aangesteld als penningmeester. Door gezondheidsproblemen 
heeft hij helaas de functie moeten neerleggen. Menno heeft tijdelijk de functie als penningmeester 
op zich genomen. Het bestuur bedankt Martijn van Bijsterveldt als bestuurslid Penningmeester.  
 
Wij hebben een goede opvolger gevonden: Bernold Philippa.  
Bernold stelt zich voor aan de vergadering. Het bestuur stelt voor Bernold Philippa te benoemen als 
bestuurslid Penningmeester. Indien hier niet mee akkoord dan graag digitaal je hand opsteken. Er zijn 
geen tegenstemmen. De vergadering gaat akkoord dat Bernold wordt aangesteld als nieuw 
bestuurslid Penningmeester.  
 
Rooster van aftreden 
Het rooster van aftreden van de zittende bestuursleden wordt gedeeld. De voorzitter, secretaris en 
wedstrijdsecretaris treden af in 2024. Bestuurslid technische zaken treedt af in 2025 af. De 
bestuursleden bekijken of zij zich dan nog beschikbaar stellen.  
 
Jurgen heeft aangegeven om zijn rol als wedstrijdsecretaris graag over te willen dragen zodat hij zich 
kan richten op een andere functie binnen het bestuur. Mocht er iemand zijn die de functie over wil 
nemen, stuur dan een berichtje naar de secretaris. 
 

6. Vaststellen contributie en begroting seizoen 2023-2024 
Contributievoorstel 23/24 
De voorzitter geeft toelichting op het contributievoorstel 2023-2024. 
De insteek is altijd om als club de contributie laag te houden. Dit is afgelopen seizoen best spannend 
geweest met de corona en oorlog die uitbrak en niet wetende wat de energietarieven zouden doen. 
We hebben afgelopen seizoen de contributie kunnen vasthouden. 
 
Het voorstel is om komend seizoen de contributie weer hetzelfde te houden. Dit is onder 
voorbehoud van de verhoging van het lidmaatschap van IJNL. IJNL heeft een voorstel gedaan om het 
lidmaatschap te gaan verhogen. Mochten zij de het lidmaatschap voor alle leden gaan verhogen, zal 
dit een verhoging van ca. €3.000,= / €4.000,= voor de club betekenen. Dit kunnen wij als club niet 
dragen. Veel clubs hebben al aangegeven deze verhoging niet dit seizoen te willen maar volgend 
seizoen. 
 
Woensdag 28 juni 2023 wordt hier in de ALV van IJNL een besluit over genomen. Wat het voorstel 
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van de verhoging van IJNL gaat betekenen, staat in de laatste kolom van het contributievoorstel 
aangegeven. 
 
De contributie voor de goalies wordt verhoogt naar 50% van de contributie voor een speler dit omdat 
we onder andere vaste goalietrainingen gaan hebben. 
 
Van Optisport hebben wij nog geen tarief ontvangen voor de ijshuur voor komend seizoen. Wij 
houden rekening met een lichte stijging maar deze willen wij als club proberen op te vangen.  
Mocht er een substantiële verhoging van de ijshuur zijn, zal deze doorberekend worden in de 
contributie. Ook zal er meer ijstijd zijn door onder andere een eerdere start van het seizoen, dit zal 
tevens niet doorberekend worden.  
 
Er is besloten om komend seizoen met de Ladies niet in de IJNL-competitie uit te komen, omdat er te 
weinig spelers zijn die vast competitie willen spelen. Insteek is om komend seizoen te gaan bouwen 
aan een stabiel team. Als er voldoende spelers zijn die competitie willen spelen, staan we open om te 
kijken of we de competitie in gaan. Door het niet spelen van de Ladies in de competitie zal de 
contributie van de Ladies verlaagd worden.  
 
Vraag Guillian: Recreanten2 wil volgend seizoen ook in de Beer League gaan spelen, betekent dat dat 
zij meer contributie gaan betalen? 
Antwoord: Als zij dezelfde competitie gaan spelen als recreanten1 wordt de contributie gelijk aan die 
van recreanten1. 
 
Vraag Kitty: Wordt er nog een korting voor meerdere gezinsleden berekend?  
Antwoord: Ja dat blijft hetzelfde. 
 
Het bestuur vraag de ALV om goedkeuring op het contributievoorstel. Er zijn geen tegenstemmen. De 
vergadering gaat akkoord met het voorgestelde contributievoorstel inclusief de voorbehouden. Het 
contributievoorstel wordt vastgesteld. 
 
Ledengroei sinds 2015 
De afgelopen jaren hebben we dezelfde ledengroei gehad. Dit maakt ons tot een van de snelst 
groeiende clubs. We zijn afgelopen jaar flink gegroeid vooral met betrekking tot de jeugd. We lopen 
nog steeds twee jaar voor op het ambitieplan (nu beleidsplan) dat we hebben geschreven. We 
groeien dus harder dan dat we voorzien hadden.  
Komend seizoen is er helaas geen juniorenteam. Het grootste deel van de juniorenleden is of wordt 
18 jaar en stromen door naar een seniorenteam. Daardoor zijn er te weinig leden voor de junioren 
om een team samen te stellen. Dit wil niet zeggen dat we in de toekomst geen juniorenteam meer 
krijgen maar dit hangt helemaal af van het aantal aanmeldingen die we gaan krijgen. 
 
Bij de Ladies zijn er te weinig vaste spelers om de competitie in te gaan. Hier gaan we komend 
seizoen een verse start maken. De focus ligt komend jaar ook weer op de groei van de jeugd. 
 
Financiële jaarafsluiting afgelopen seizoen 
De waarnemend penningmeester geeft een toelichting op de financiële jaarafsluiting (begroting 
2022/2023 en het resultaat 2022/2023). Afgelopen weken is samen met de kascommissie, bestaande 
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uit Robin en Bernold, de jaarafsluiting gedaan. 
 
De begroting was vastgesteld op €140.000,=.  
Het resultaat 22/23 is uitgekomen op €159.474,=.  
Er is uiteindelijk ca. €20.000,= meer uitgegeven dan begroot.  
 
We zijn nog steeds financieel gezond ondanks dat er meer geld is uitgegeven dan begroot.  

• Het eerste volledige seizoen na de corona  
• Er is nieuw U15 team, een Ladies team en een eredivisieteam gekomen hiervoor zijn vele 

extra materialen aangeschaft 
• Ook hebben we moeten investeren in de faciliteiten, dit was niet in de begroting opgenomen 

waardoor er nu een post van €45.777,= is opgenomen. Hier is meer geld uitgegeven en dit 
heeft geresulteerd in een groter verlies dan begroot. 

• De sponsoren hebben voor meer inkomsten gezorgd dan begroot. 
• De kosten voor jjshuur is nagenoeg hetzelfde gebleven.  
• De operationele kosten waren iets lager omdat een gedeelte van die kosten qua boekingen 

onder de ijshuur viel. 
• Er is minder contributie binnengekomen, de begroting is te ambitieus gebleken.  
• Met de clubacties hebben wij meer binnengehaald dan begroot.  
• Gekeken naar de passiva hebben we nog €10.000,= op de spaarrekening staan en €3.208,= 

op de rekening courant. 
 
Vraag Egon: We zijn sneller gegroeid dan verwacht, dan zou er toch geen tekort op de contributie 
moeten zijn? 
Antwoord: Er is geen tekort, het is niet goed begroot. 
 
Vraag Koen: Is er bekend voor hoeveel waarde er nog aan materiaal/webshop in voorraad is? 
Antwoord: Er is nog ca. €5.000,= aan voorraad in de webshop wat hopelijk gaat resulteren in verkoop 
komend seizoen. 
  
Financiële begroting 23/24 
Doel volgend jaar is om weer wat buffer op te bouwen, we willen op €0,= eindigen, dat betekent dat 
alles wat binnenkomt ook weer willen investeren in de club. Uiteindelijk zou het mooi zijn om door 
middel van extra evenementen en andere zaken meer gelden binnen te halen. 
 
De ijshuur is voorlopig begroot op €80.000,=. We hebben nog niet de tarieven van Optisport maar in 
de kostenpost is de indexatie van 10% toegepast dus we hopen dat we het daarmee gaan redden. 
De kosten voor materiaal hopen we laag te houden. De kosten voor trainers en begeleiding 
(onkostenvergoedingen) zijn apart toegevoegd aan de begroting, alsook de operationele kosten. 
 
Ook met de sponsoren proberen we meer te gaan groeien. De kostenverhoging van IJNL is nog niet in 
deze begroting opgenomen. Bij de kosten voor de scheidsrechters gaan we er al van uit dat we met 
de clubscheidsrechters de kosten kunnen stabiliseren. 
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We gaan wederom een tribune huren komend seizoen, deze valt onder faciliteiten. Ook gaan er 
toegangskaartjes verkocht worden voor de eredivisiewedstrijden. Uiteraard verkopen we weer 
merchandising. 
Met de clubacties en hopelijk een subsidie toekenning, welke nog in behandeling is, willen we weer 
wat extra geld binnenhalen. De begroting voor 2023-2024 is gesteld op €150.000,=. 
 
Doel is waar we kunnen besparen, proberen we te besparen en waar we geld kunnen verdienen 
samen met de vrijwilligers en de events gaan we dat doen. Dit kan alleen maar door ons positief weg 
te zetten binnen IJNL en alle clubs. Maar ook de events een positief succes te laten zijn. 
 
Vraag Johan: Op basis waarvan heb je de aanname gedaan van een bepaalde toestroom van geld 
met de verkoop van entreetickets. Afgelopen seizoen is er bewust gekozen om geen entree te vragen 
voor de wedstrijden van het 1e. Als dat nu wel gebeurt hoeveel publiek verwacht je te krijgen. 
Antwoord: Ongeveer 50 kaartjes per wedstrijd. De insteek is om onze leden met korting naar binnen 
te laten en kinderen onder 12 jaar gratis. De rest willen we via websites en partners verkopen. Voor 
de kaartjes willen we niet te veel vragen, dit zal nog verder uitgewerkt worden. 
 
Benoeming kascommissie 
De waarnemend penningmeester vraagt wie er plaats wil nemen in de kascommissie. We zijn zoek 
naar twee nieuwe leden. Robin Mommers heeft het de afgelopen twee jaar gedaan. Bernold is dit 
jaar aangesloten, maar mag dit omdat hij bestuurslid wordt volgend jaar niet doen. Mocht je 
interesse hebben steek je digitale hand op of meld je aan bij de secretaris. Roel biedt aan om 
komend jaar de kascommissie te doen. 
 

7. Komend seizoen & Rondvraag 
Openstaande rollen 
We zijn altijd op zoek naar vrijwilligers, daarvoor staan diverse rollen open. Voor deze rollen zijn 
beschrijvingen en uitleg beschikbaar. Bij bepaalde rollen ben je niet veel tijd kwijt. We doen met veel 
handjes al veel dingen maar als we deze rollen nog gevuld krijgen zou dat een mooie stap zijn. Heb je 
interesse of ken je iemand die wil helpen meld je aan bij de secretaris. 
 
Waar zijn we allemaal druk mee bezig..... 
Installatie camerasysteem 
Het camerasysteem is inmiddels op de ijsbaan geïnstalleerd. Hiermee kunnen wij alle wedstrijden 
van alle teams opnemen en streamen. Het systeem hebben wij kosteloos gekregen omdat wij een 
eredivisie team hebben en bij een van de 10 clubs in de eredivisie horen die zich hiervoor konden 
aanmelden. De bevestigingsspullen moesten we wel zelf bekostigen. Het opnemen van de 
wedstrijden in de eredivisie zal ook vallen onder Fair play & Respect en het bepalen van straffen. 
 
Gesprekken gemeente voor toekomstplannen 
Er zijn nog veel gesprekken gaande met de gemeente Breda voor de toekomstplannen. Dit betreffen 
zowel korte en lange termijn plannen. De korte termijn plannen gaan mogelijk verweven worden met 
de lange termijn plannen. Maar er zal wel gekeken worden met welke middelen er al dingen 
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uitgevoerd kunnen worden. Plan is om eind dit jaar het eerste concept van de visie voor de 
sportboulevard klaar te hebben. 
 
Samenwerking met CM.com voor tickets en communicatie 
Hiervan is men ook via de nieuwsbrief al op de hoogte gesteld. CM zal gebruikt worden voor ticketing 
en nieuwsbrieven. 
 
Nieuwe sponsorcontracten 
Verder zijn er al een aantal nieuwe sponsorcontracten gesloten en hebben wij bevestigingen 
ontvangen van partners die al aangesloten zijn en door willen gaan.  
 
Invulling 1e team 
Peter en Perry zijn druk bezig met het vormgeven van het eerste team. Perry is de nieuwe assistent-
trainer die samen met Peter komend seizoen aan de slag gaat bij het 1e team. 
 
Diverse cursussen 
Er worden aan het begin van het seizoen weer diverse cursussen gepland zoals bench, referee, en 
EHBO cursussen. Voor de trainerscursus coach 1&2 zal zodra de data bekend zijn informatie 
verstuurd worden naar de trainers. 
 
Officiële opening voor publiek ijsbaan Breda 
De officiële opening van de ijsbaan Breda voor publiek is naar verwachting medio oktober. We 
hebben nog geen exacte datum ontvangen van Optisport. We hopen dat er medio augustus 
begonnen kan worden met het leggen van het ijs en dan begin september beginnen met de 
trainingen. 
 
Start ijshockeyseizoen Breda 
De ijsmachine is inmiddels vervangen. Als het goed is gaat Optisport medio/eind augustus opstarten 
met het leggen van het ijs, zodat wij hopelijk tweede week september kunnen gaan starten. 
 
Er zal begin september ook één informatieavond zijn voor alle teams. Daarna zal er per team een 
bijeenkomst zijn en de rollenverdeling per team (vrijwilligerstaken binnen de teams) besproken 
worden. 
 
Vraag Guillian: Is er met Optisport gesproken over het dweilen van het ijs, want dat is vaak slecht 
gedaan en komt de kwaliteit van het ijs niet ten goede. 
Antwoord: Dit is aangekaart bij Optisport, we hebben al veel geluk gehad met het ijs want de 
ijsmachine was al paar jaar aan vervanging toe. Dit is nu verholpen. Er zijn veel problemen met 
personeel bij Optisport m.n. ijsmeesters. Ze hebben een aantal nieuwe medewerkers zonder ervaring 
aangetrokken en moesten dus nog ervaring op doen met het dweilen van het ijs en gebruik van de 
zamboni.  
 
Vraag Johan: Super initiatief om een camerasysteem te installeren. Als de wedstrijden online te 
streamen zijn hoe gaan wij ervoor zorgen dat er toch genoeg mensen blijven komen om te kaartje te 
betalen. 
Antwoord: Het is een pilot dus we weten niet hoe het gaat werken. Zal voornamelijk bedoeld zijn voor 
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mensen die van veraf moeten komen en niet fysiek bij een wedstrijd kunnen zijn de mogelijkheid 
te bieden om online mee te kijken. Kan ook zijn dat er voor de eredivisie een betaalde stream gaat 
komen. 
 
Vraag Derrick: Is het mogelijk om een paar keer per jaar ijstrainingen te regelen voor de 
scheidsrechters zodat er praktijksituaties doorgenomen kunnen worden. 
Antwoord: Zodra het ijsschema bekend is en alle competities zijn ingedeeld kunnen we bekijken of er 
nog ijs beschikbaar is.  
 
Concept ijsschema 
Er is per mei een nieuwe manager op de ijsbaan, Gianni Romme. Hier hebben wij een aantal 
gesprekken mee gehad.  
We hebben elk jaar iets meer ijstijd gekregen. Volgend seizoen zal er geen juniorenteam zijn, dit blok 
kan anders ingevuld worden. Omdat de Ladies geen competitie spelen, kan dat blok ook geschoven 
worden. De U13 en U15 hebben afgelopen seizoen twee keer per week samen getraind. Dit seizoen 
willen wij die teams een uur ijs, heel ijs geven. Hier zal derhalve iets voor geschoven moeten worden. 
Eventueel willen we nog een blok vroeg in de ochtend erbij krijgen. 
Verder hebben we op zaterdag een extra wedstrijdblok in de middag erbij gekregen. Dit houdt in dat 
er zaterdag geen publiek schaatsen meer zal zijn op de 30x60 m. baan. 
 
De puck drop voor de eredivisie is zaterdag om 20.30 uur. Het liefst willen we dit eerder maar dat 
bleek nog niet mogelijk. Helaas zitten twee volle ijshockey avonden op dinsdag en donderdag er dit 
jaar nog niet in, dit is een stap naar volgend jaar omdat we dan een U17 team zullen hebben. Het 
schema is nog niet definitief, er zal nog e.e.a. geschoven worden. 
 
Vraag Derrick: Is er al bekend wanneer de teams gaan trainen.  
Antwoord: In basis willen we het schema hetzelfde houden als vorig seizoen behalve het junioren- en 
ladiesblok zal nog wat schuiven.  
 
Yeti’s ijshockey filosofie 
De corona jaren en afgelopen seizoen zijn voor het bestuur en vrijwilligers pittig geweest. We 
proberen een laagdrempelige vereniging weg te zetten waar iedereen bij aan kan sluiten ondanks 
grote verschillen in niveaus. 
 
Voor elk team is Hard werken, Respect en Plezier de basis. De enige manier om dat te doen is om die 
ruimte te geven maar ook om met vrijwilligers dat op te zetten. Want zonder vrijwilligers zijn we 
nergens. 
 
Ook wordt er komend seizoen weer een trainers kick-off gedaan, zodat de trainers hun feedback 
kunnen geven en deze aan de leden gegeven kan worden. Daarnaast willen we de trainers meer 
handvaten gaan geven, bv. hoe we met bepaalde dingen om gaan. 
 
We willen ook regels aangaande het gedrag en discipline van de iedereen bij de club op gaan zetten 
met rode en gele kaarten. Dit zal gedaan worden op een manier zodat het voor iedereen duidelijk is 
hoe het werkt. Dit geldt voor spelers, ouders maar ook voor trainers en begeleiders. We zijn nog 
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bezig om dit verder uit te werken en maakt onderdeel uit van het technisch beleid. Dit doen we 
om het respect op het ijs terug te hebben.  
 
Elk team heeft een aantal spelers die moeten groeien of een extra uitdaging nodig hebben. Dit kan 
bv. door extra aandacht zijn of een extra uitdaging. Die speler kan dan bv. meetrainen met een hoger 
team. Dit willen we voor alle teams gaan proberen. 
 
We gaan verder aan de slag met de skills- en schaatstrainingen, dit zijn belangrijke zaken hoe wij 
spelers beter kunnen laten ontwikkelen. Dit hangt ook van de speler zelf af hoe diegene zich 
profileert en zich inzet. 
 
De trainers en begeleiding dragen zorg voor de sfeer en communicatie bij elk team. Dit geldt ook 
voor de vrijwilligers en het bestuur. Iedereen moet ervoor zorgen dat de sfeer en de communicatie 
goed blijft. Mocht men ideeën of feedback hebben geef die dan. We zullen het met z’n allen moeten 
doen om er een succes van te maken en samen verder te groeien.  
 
Seizoensplan 
We starten zoals elk seizoen met een toernooi voor de jeugd. Ook dit jaar zijn we weer ingeschreven 
voor het Red Eagles toernooi in Den Bosch. We hopen snel te horen of we hier met diverse 
jeugdteams aan mee kunnen doen. 
 
Komend seizoen zijn er een schaatstrainer en goalietrainer aangetrokken om trainingen te gaan 
geven. Ook gaan we weer aan de slag met de skillstrainingen. 
 
Ook willen we tijdens de vakanties de mogelijkheid bieden als er interesse is om mini clinics en 
puckuurtjes te gaan doen.  
 
Aan het eind van het seizoen willen we een toernooi voor de jeugd en voor de recreanten (senioren) 
organiseren.  
 
En de Yeti dag, die is ooit begonnen als familiedag, zal weer in ere hersteld worden. Deze dag willen 
weer terugbrengen voor de club om samen het seizoen af te sluiten. 
 
Rondvraag 
Vraag Guillian: Ik wil alle vrijwilligers bedanken voor hun inzet bij het toernooi. Als de medewerkers 
van Optisport niet aanwezig zijn buiten het seizoen, dan wil ik graag uitleg over hoe de procedure van 
het afsluiten werkt. 
Antwoord: Komend seizoen willen wij bij Optisport aangeven dat we aan het eind van het seizoen niet 
zelf willen afsluiten dit is verzekeringstechnisch niet verantwoord. Maar dit is ook weer afhankelijk 
van de mensen die bij Optisport beschikbaar zijn. 
 
Vraag Natasja: Wordt er nog iets met de Grote Club Actie gedaan?  
Antwoord: Ook hier willen we dit seizoen weer mee aan de slag gaan. En willen we de actie ook meer 
interessant maken voor de puberleden. 
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Vraag Natasja: Is het een idee om de kinderen een sponsoractie te laten doen voor de club om 
de tribune voor een deel te bekostigen. 
Antwoord: Goed idee, hier zal naar gekeken worden maar is ook weer afhankelijk van de handjes die 
hiervoor beschikbaar zijn. Kom met een voorstel dan kan onze evenementencommissie er mee aan de 
slag.  
 
Vraag Peter: Is de indeling van de seniorenteams voor komend seizoen al bekend? 
Antwoord: Deze is bekend en zal zo spoedig mogelijk gecommuniceerd worden.   
 

8. Sluiting 
Mocht je naar aanleiding van de ALV nog een vraag hebben, laat het gerust weten. De voorzitter 
bedankt iedereen voor zijn aanwezigheid en wenst iedereen een fijne zomervakantie. We hopen 
iedereen na de zomer weer te zien. De voorzitter sluit de vergadering. 
 


